

Title (en)

Door with latch- and/or deadbolt lock and door handle for the lock.

Title (de)

Tür mit einem Fallen- und/oder Riegelschloss und Handhabenbeschlag dafür.

Title (fr)

Porte avec une serrure à pêne demi-tour et/ou pêne de sécurité et ferrure de poignée pour cette serrure.

Publication

EP 0551872 A2 19930721 (DE)

Application

EP 93100360 A 19930113

Priority

DE 4201069 A 19920117

Abstract (en)

A door (1) with a locking member (4), which is actuated by means of a handle (6) pivotable about a vertical pivot axis (12) is described. Arranged in a fastening device of a handle fitting is a deflection gear which has a gear part acting on the locking member and a second gear part connectable to the handle. The locking member can be actuated selectively by exerting pressure or a pull on the handle. Moreover, a handle fitting suitable for this is described. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Tür (1) mit einem Schließorgan (4) beschrieben, das mittels einer um eine vertikale Schwenkachse (12) schwenkbaren Handhabe (6) betätigt wird. In einer Befestigungsvorrichtung eines Handhaben-Beschlags ist ein Umlenkgetriebe angeordnet, das ein auf das Schließorgan einwirkendes Getriebeteil und ein zweites, mit der Handhabe verbindbares Getriebeteil aufweist. Das Schließorgan kann wahlweise durch Ausübung einer Druck- oder Zugkraft auf die Handhabe betätigt werden. Außerdem wird ein dafür geeigneter Handhaben-Beschlag beschrieben. <IMAGE>

IPC 1-7

E05B 7/00; **E05B 65/10**

IPC 8 full level

E05B 7/00 (2006.01); **E05B 65/10** (2006.01); **E05C 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)

E05B 7/00 (2013.01 - EP US); **E05B 65/1066** (2013.01 - EP US); **E05C 1/14** (2013.01 - EP US); **Y10T 292/57** (2015.04 - EP US)

Cited by

ITAN20120134A1; FR2954793A1; FR2956873A1; FR2761101A1; EP3760817A1; IT201900010602A1; CN114829722A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0551872 A2 19930721; **EP 0551872 A3 19931229**; CA 2087368 A1 19930718; DE 4201069 A1 19930722; DE 4201069 C2 20030814; US 5458381 A 19951017

DOCDB simple family (application)

EP 93100360 A 19930113; CA 2087368 A 19930115; DE 4201069 A 19920117; US 499493 A 19930115